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مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز 
مارون:

برنامه ریزی، راهبرد شناسایی 
و بهره جویی از پتانسیل نیروی 

انسانی كارآمد است

گاز  و  نفت  برداری  بهره  شرکت  مدیرعامل 
مارون در نشست برنامه ریزی انتصابات شرکت 
ملی مناطق نفتخیز جنوب که با حضور رئیس 
طرح وبرنامه ریزی نیروی انسانی شرکت ملی 
نفت ایران برگزار شد، تاکید کرد که برنامه ریزی، 
های  پتانسیل  شناسایی  برای  راهبرد  بهترین 
کارآمد سازمان در راستای بهبود کارایی و پایداری 
صنعت  اصلی  رسالت  عنوان  به  تولید  فرآیند 
نفت است.قباد ناصری ضمن ابراز خرسندی از 
میزبانی این نشست مهم، سایر کارکنان شرکت 
در رده های مختلف را سرمایه های ارزشمند و 
در عین حال مظلوم معرفی کرد و اظهار داشت: 
نیروی انسانی شاغل در مناطق نفتخیز جنوب از 
آن لحاظ ارزشمند و غیرقابل جایگزینی ارزیابی 
می شود که علیرغم اعمال تحریم های ظالمانه 
و کمبود شدید نیروی انسانی، تولید در سطحی 
فراتر از برنامه ابلاغی تحقق یافته است؛ نقش 
غرور آفرین و تعیین کننده جمهوری اسلامی 
ایران در اوپک و بازارهای جهانی، نتیجه تلاش 
جهادی و غیرتمندانه همین نیروی انسانی در 

تاسیسات فرآیندی می باشد.
وی افزود: از سوی دیگر، این قشر زحمتکش 
و بی ادعا با محدودیت هایی مواجه شده که بر 
معیشت و رفاه آنان تاثیر منفی داشته و علیرغم 
وزارت  محترم  مسئولین  مجدانه  های  پیگیری 
حاصل  بخشی  رضایت  نتیجه  تاکنون  نفت، 
نگردیده، اما این موضوع ذره ای از تعهد همکاران 
را نسبت به انجام وظایف فنی، عملیاتی و اداری 

نکاسته است.
اتخاذ  خصوص  در  ریزی  برنامه  ناصری 
افراد  انتصاب  جهت  لازم  تدابیر  و  تصمیمات 
شایسته در رده های مدیریتی را گامی مهم در 
توسعه زیرساخت های منابع انسانی برشمرد و 
ابراز امیدواری کرد که با انجام این مهم و دنبال 
نمودن رویکرد تامین و  تخصیص نیروی انسانی 
پیکره  و  مرتفع  موجود  کمبودهای  نفس،  تازه 
عظیم صنعت نفت به ویژه در بخش بالادستی 

تولید، قدرتی مضاعف بدست آورد.
انسانی  منابع  مدیر  پور،  حبیبی  ابوالقاسم 
شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب نیز با تقدیر 
نیروی  ریزی  برنامه  واحد  اخیر  اقدامات  از 
انسانی شرکت ملی نفت در راستای رسیدگی به 
نیازهای مناطق نفتخیز جنوب،  برنامه ریزی را 
معمار ساختار منابع انسانی معرفی کرد و گفت: 
تعامل) بیش از پیش( دست اندرکاران برنامه 
ریزی در سطح وزارت نفت، راه گشا خواهد بود 
و کلیه مشکلات سازمان در عرصه نیروی انسانی 

را برطرف خواهد ساخت.  

مدیر عامل شرکت گاز گلستان:
پنج روستای گلستان گازرسانی شد

مدیر عامل شرکت گاز گلستان از گاز رسانی 
در ۵ روستای گلستان خبر داد و گفت: با اجرای 
این طرح ها ۹۶۱ خانوار روستایی از نعمت گاز 
افتتاح  آئین  در  طالبی  علی  شدند.  مند  بهره 
گازرسانی به ۵ روستای شهرستان گنبد بخش 
داشلی برون اظهار کرد: با اقداماتی خوبی که در 
دولت سیزدهم انجام شد امروز توانستیم مردم 
بند،  آق  لر،  پشه  دونگ،  قره  روستاهای چون 
نارلی داغ و اوچقویی را از نعمت گاز بهره مند 
کنیم. وی افزود: در حال حاضر ۷۱۸ انشعاب در 

این روستاها نصب شده است.
مدیر عامل شرکت گاز گلستان با اشاره به دو 
ایستگاه تقلیل فشار در این منطقه، گفت: یک 
ایستگاه با ظرفیت هزار متر مکعب بر ساعت 
و ایستگاه دیگر با ظرفیت دو هزار و ۵۰۰ متر 

مکعب بر ساعت فعالیت دارند.

سلاجقه:
۷۰ درصد شهرک های صنعتی کشور 

تصفیه خانه ندارند

رییس سازمان حفاظت محیط زیست کشور 
با اشاره به اینکه ما منکر ضرورت توسعه صنعت 
و تولید نیستیم، یادآور شد: توسعه باید متوازن 
و با رعایت ضوابط زیست محیطی باشد. علی 
سلاجقه  در حاشیه افتتاح طرح توسعه تصفیه 
با  بهارستان  صنعتی  شهرک  فاضلاب  خانه 
اشاره به اینکه یکی از برنامه های جدی دولت 
اندازی تصفیه خانه های فاضلاب  سیزدهم راه 
در شهرک های صنعتی بوده، اظهار کرد: در حال 
حاضر شهرک های صنعتی روزانه ۲۴۰متر مکعب 

پساب تولید می کنند که نیاز به مدیریت دارند.
وی گفت: با توجه به کمبود منابع آبی باید 
بسترهای لازم برای بازچرخانی آب صنایع فراهم 
شهرک های  در  خانه  تصفیه  ایجاد  که  شود 

صنعتی گامی در این راستا محسوب می شود.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود به 
وضعیت شهرک صنعتی بهارستان اشاره کرد و 
گفت: این شهرک به دلیل داشتن زیرساخت های 
لازم و فضای سبز قابل توجه )حدود ۴۰ هکتار( و 
اقداماتی در زمینه تصفیه خانه فاضلاب می تواند 
جزء صنایع سبز کشور قرار گیرد. وی با تاکید بر 
ارتقاء فرهنگ محیط زیستی در بین مردم توضیح 
داد: مردم اگر صنعتی مشکلات ایجاد کند به 
آن خو نمی گیرند و نسبت به مشکلات محیط 
زیستی از حساسیت زیادی برخوردارند. سلاجقه 
با اشاره به اینکه ما منکر ضرورت توسعه صنعت 
و تولید نیستیم، یادآور شد: توسعه باید متوازن 
و با رعایت ضوابط زیست محیطی باشد. این 
مسئول با اشاره به اینکه ۷۰ درصد شهرک های 
صنعتی کشور تصفیه خانه ندارند، اضافه کرد: 
کرج پنج درصد صنایع کشور را در خود جای 
داده و با توجه به مشکل کم آبی صنایع باید 
هدفمند و با مدیریت از منابع آبی موجود بهره 
بگیرند. وی تاکید کرد: مشکلات زیست محیطی 
در البرز با توجه به انباشت جمعیت و جهت 
بادها باید مورد توجه بیشتری قرار گیرد. معاون 
رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط 
زیست کشور گفت: آب از ارکان اساسی محیط 
زیست است و با توجه به مدیریت خوبی که 
انجام شده باید صنعت پساب هر چه بیشتر 
در صنایع مورد توجه قرار گیرد تا آب تهیه شده 
از صنعت پساب برای فضای سبز و کشاورزی 
استفاده شود.  در ادامه درگی مدیر کل حفاظت 
محیط زیست البرز گفت: با استحصال پساب 
و ارتقا سیستم تصفیه فاضلاب بهارستان علاوه 
بر پیشگیری از آلودگی منابع آبهای زیر زمینی 
برای  تصفیه شده  پسابهای  از  استفاده  امکان 
آبیاری فضاهای سبز و صرفه جویی در مصرف 

آب فراهم می آید.

کسب رتبه برتر توسط مخابرات منطقه 
مرکزی در نخستین جشنواره تولیدات 

روابط عمومی های استان مرکزی
در نخستین جشنواره تولیدات روابط عمومی 
و  دبیر  جهرمی  بهادری  علی  حضور  با  که 
سخنگوی دولت، استاندار مرکزی و جمعی از 
منطقه  مخابرات  شد،  برگزار  استانی  مدیران 
مرکزی موفق به کسب رتبه برتر حوزه موشن 

گرافی یادبود شهید علیرضا بابایی شد.
بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  مدیرکل 
اطلاع  گفت:  آیین  این  در  مرکزی   استانداری 
رسانی و رسانه جزو موضوعات تاثیرگذاری است 

که مورد تاکید رهبر معظم انقلاب نیز است .
محمدطالبی افزود: جشنواره روابط عمومی های 
تلاش  و   شد  برگزار  بار  نخستین  برای  استان 
شده ظرفیت ها به خوبی ارزیابی و نقاط ضعف 

شناسایی شود.
روابط عمومی ها  ارتقا جایگاه  داد:  ادامه  وی 
امری ضروری است که باید مورد توجه جدی 

قرار گیرد.
وی گفت: مدیران باید جایگاه روابط عمومی ها 
را به خوبی بشناسند و این بخش را تقویت کنند.
گفتنی است روابط عمومی مخابرات منطقه 
مرکزی در این جشنواره موفق به کسب رتبه برتر 
در حوزه موشن گرافی شد . ۷۰دستگاه اجرایی  
تولیدات  در حوزه  را  آثار خود  استان مرکزی،  
روابط عمومی به این جشنواره ارسال کرده بودند.

 زاهدان محمد شکوهی فر :علی سرگزی درنشست 
در  انتخاباتی  تبلیغات  نبایدهای  و  بایدها  خبری 
رسانه، اظهار کرد: با شهادت آیت الله رئیسی کشور 
در وضعیت ویژه قرار گرفت و طبق قانون اساسی در 

زمان ۵۰ روز باید رئیس جمهور انتخاب شود.
وی افزود: باید قوانین و مقررات رسانه ای و تخلفات 
رسانه ای و تبلیغاتی در انتخابات ریاست جمهوری در 

جهت برگزاری باشکوه و پرشور تبیین شود.
و  سیستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
بلوچستان تاکید کرد: باید از ظرفیت رسانه ها در 
افکار عمومی، در راستای ترغیب و تشویق مردم به 
انتخابات  حضور آگاهانه و مشارکت حداکثری در 
مردم  مهم  و  افتخارآمیز  از جلوه های  یکی  بعنوان 
سالاری دینی و در جهت برگزاری شایسته این دوره 
از انتخابات استفاده کرد. وی با بیان اینکه سیستان 
و بلوچستان در عرصه انتخابات پیشرو بوده و پیشرو 
خواهد بود، بیان کرد: با توجه به اتفاقات اخیر و 
همدلی ایجاد شده در کشور، نظرسنجی ها میل و 
رغبت قشر خاکستری برای حضور در انتخابات و 

جهش مشارکت را نشان می دهند.
رسانه ها باید بر مدار قانون عمل کنند

جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون 
این  در  بلوچستان  و  سیستان  کل  دادگستری 
نشست گفت: در ماده ۲۱ قانون جرایم رایانه ای به 
مصادیق مجرمانه رسانه های متخلف اشاره شده و 

رسانه ها باید بر مدار قانون عمل کنند. 
برای  حجت الاسلام غلامرضا نجفی اظهار کرد: 
برگزاری باشکوه انتخابات پیش رو باید همه مسوولان 
به وظایف قانونی عمل و آگاهی خودشان را نسبت به 

این وظایف ارتقا دهند.
وی با بیان اینکه رسانه ها و خبرنگاران در انتخابات 
و  نقد  افزود: سه وظیفه مهم؛  تاثیرگذار هستند، 
نظارت، اطلاع رسانی صادقانه و شفاف و طرح و 
تبادل آرا و افکار در جامعه برای برگزاری انتخابات 

شایسته و برازنده بر دوش اصحاب رسانه است.
جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون 
تاکید کرد:  دادگستری کل سیستان و بلوچستان 
شاخص و معیار ما در سلامت انتخابات، اجرای و 

رعایت قانون است.
وی تصریح کرد: انتشار هرگونه محتوا به منظور 
کاهش  یا  و  تحریم  به  مردم  تشویق  و  ترغیب 
بدون  اعتراض آمیز  تجمع  انتخابات،  در  مشارکت 

مجوز، اعتصاب، تحصن، ادعای غیر واقع مبنی بر 
توقف انتخابات و هر اقدامی که به نحوی موجب 
از  ریاست جمهوری شود  انتخابات  امر  در  اخلال 

مصادیق محتوای مجرمانه مرتبط با انتخابات است.
 حجت الاسلام نجفی بیان کرد: تشویش اذهان 
واقع  خلاف  مطالب  بیان  و  نمایی  سیاه  عمومی، 
علیه کشور، ایجاد اختلافات مابین اقشار جامعه به 
ویژه از طریق طرح مسائل قانونی و نژادی، انتشار 
هرگونه نتایج نظرسنجی کاذب در خصوص انتخابات 
و نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری، طبق بند ۷ 
ماده ۳۳ قانون انتخابات ریاست جمهوری از دیگر 

جرایم محتوای مجرمانه در انتخابات است.

 وی ادامه داد: استفاده غیر مجاز از سایت ها و 
وبلاگ های متعلق به دستگاه های دولتی و موسسات 
و نهادهایی که تمام یا بخشی از دارایی و بودجه 
آنها از اموال عمومی است به منظور تبلیغ یا علیه 
انتشار  و  جمهوری  ریاست  انتخابات  نامزدهای 
محتوای تبلیغاتی در فضای مجازی خارج از مدت 
زمان مقرر برای فعالیت انتخاباتی طبق قانون های 
انتخابات ریاست جمهوری جرم و با متخلف برخورد 

قانونی انجام می شود.
جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون   
دادگستری کل سیستان و بلوچستان افزود: انتشار 
هرگونه محتوا در جهت تحریک، ترغیب، تطمیع و 

با  آرا، رای دادن  افراد به خرید و فروش  یا تهدید 
شناسنامه جعلی و شناسنامه دیگری، جعل اوراق 
رای  در  تقلب  بار،  یک  از  بیش  دادن  رای  تعرفه، 
گیری و شمارش آرا، طبق ماده ۳۳ قانون انتخابات 
ریاست جمهوری و ماده ۴۳ قانون مجازات اسلامی 

از دیگر تخلفات انتخاباتی است.
 وی با بیان اینکه سیستان و بلوچستان در سال 
دیده بان  جذب  بالاترین  آماری  لحاظ  از  گذشته 
اجتماعی کشور را در سامانه سجام داشته است، 
خاطرنشان کرد: سامانه سجام، سامانه جامع و پل 
گزارش  برای  قضایی  و دستگاه  مردم  بین  ارتباطی 

تخلفات انتخاباتی است.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی سیستان و بلوچستان:

خبرنگاران در خط مقدم جهاد رسانه ای و خبری هستند
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی سیستان و بلوچستان ضمن گرامیداشت یاد شهیدجمهور گفت: رسانه ها و خبرنگاران در خط مقدم جهاد رسانه ای 

و خبری هستند.

در ماده 21 
قانون جرایم 

رایانه ای به 
مصادیق 
مجرمانه 

رسانه های 
متخلف 

اشاره شده و 
رسانه ها باید 

بر مدار قانون 
عمل کنند

ایستگاه گلستان خط ۳ مترو و همچنین  بررسی روند ساخت 
مدیریت  بازدید  هشتمین  مقصد  خط  این  تونل  مکانیزه  حفاری 
شهری شیراز و خبرنگاران از روند اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی 

بزرگ مقیاس بود.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در این بازدید ضمن تسلیت 
شهادت رئیس جمهور و هیأت همراه، تصریح کرد: تلاش جهادی 
حضرت آیت ا... رئیسی، رئیس جمهور شهید که در لایه های مختلف 
نهادینه شده بود، همچون گذشته در  از جمله مدیریت شهری 

مجموعه شهرداری شیراز تداوم خواهد یافت.
سید ابراهیم حسینی عنوان کرد: بازدیدهای نوبت شب پروژه های 
از  تقدیر  جنبه  هرچیز  از  بیش  شیراز  شهرداری  مقیاس  بزرگ 

نیروهای خدوم در عملیات اجرایی پروژه ها دارد.
شهردار کلان شهر شیراز نیز ضمن تسلیت شهادت خادم الرضا 
آیت ا... سید ابراهیم رئیسی و همراهانشان اظهار کرد: طبق روال 
شنبه شب ها در شهرداری و شورای اسلامی شهر شیراز بازدیدهای 
شبانه در دستور کار قرار دارد و نوبت شب پروژه های بزرگ مقیاس 

شهرداری برقرار است.
دستگاه  گذشته  سال  اواخر  اینکه  بیان  با  اسدی  محمدحسن 
کرد،  کار  به  شروع  و  مستقر  گلستان  ایستگاه  در  »تی بی ام« 
خاطرنشان کرد: معمولا حین کار با مسائل و موضوعات خاص و 
غیرمترقبه ای مواجه می شویم. مثلا یکی از این موضوعاتی که موجب 
کمی تأخیر شد و باید حتما برق رسانی انجام می دادیم، اتصال برق 
از شبکه اصلی و سراسری بود که نهایتا این مشکل هم برطرف شد.

 طول خط ۳ مترو شیراز بیش از ۱۰ کیلومتر با ۸ ایستگاه است
این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز طول خط ۳ مترو شیراز 
را بیش از ۱۰ کیلومتر با ۸ ایستگاه ذکر و خاطرنشان کرد: عملیات 
اجرایی ۵ ایستگاه در دست انجام است که یکی از ایستگاه ها توسط 
سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری شیراز و مابقی 

توسط شرکت شمس عمران در حال ساخت است.
ایستگاه  در  مترو  تی بی ام خط ۳  دستگاه  اینکه  بیان  با  اسدی 
گلستان با عملیات خاصی به شیراز رسید و از مراحل سخت آن 
خارج شدیم، گفت: شهرداری شیراز جزو کلانشهرهایی است که 

به جز خط ۳، خط ۲ هم از میدان امام حسین)ع( و میدان  آزادی به 
سمت کلبه سعدی با دو تونل در دست اجرا دارد و پیمانکار اتصال 

خط ۱ به ۴ نیز مشخص شده است.
پروژه های  مترو جزو  کرد: خطوط  اضافه  شهردار شیراز مجددا 
بسیار بااهمیت است، به ویژه خط ۳ که می تواند به سایر خطوط 

متصل شود.
اسدی همچنین از کلنگ زنی دو تقاطع در کمربندی جنوبی شیراز 
و بهره برداری از یک فرهنگسرا و بوستان طی دو روز آینده خبر داد.

با توجه به عدم آلایندگی و مزاحمت های ترافیکی، یک   مترو 
وسیله مهم برای عبور و مرور شهری محسوب می شود 

رئیس کمیسیون حمل ونقل، ترافیک و عمران شورای اسلامی شهر 
شیراز نیز با تسلیت شهادت  رئیس جمهور و همراهانشان بیان کرد: 
طی سال های آینده با خطوط ریلی در چهار محور شیراز، شاهد یک 
تحول بزرگی در حوزه حمل ونقل و ترافیک این کلان شهر خواهیم بود 
و یک تسهیل خوبی در ترافیک و آسایش مردم با استفاده از حجم 
خطوطی که به اتمام خواهد رسید، صورت می گیرد و بخش زیادی 
از شهر شیراز که ازنظر طولی مسافت زیادی دارد تحت پوشش و 
استفاده شهروندان قرار خواهد گرفت، البته مدیران آینده هم باید 

ادامه خط ۴ و ۵ که طرح های مصوب دارد را در جریان بیندازند.
و  آلایندگی  عدم  به  توجه  با  مترو  کرد:  تأکید  محمدیان  رضا 
مزاحمت های ترافیکی، یک وسیله مهم برای عبور و مرور شهری 

محسوب می شود.
ادامه  در  نیز  شیراز  شهرداری  ریلی  حمل ونقل  سازمان  رئیس 
این جلسه به تشریح روند پیشرفت  پروژه بزرگ خط ۳ مترو این 
کلان شهر پرداخت و گفت: خط ۳ مترو شیراز از تقاطع بصیرت و در 

نخستین ایستگاه از شهید چمران آغاز می شود.
امیر یقطین ادامه داد: دومین ایستگاه به صورت زیرزمینی در حال 
عملیات اجرایی و تحت عنوان ایستگاه میلاد در دست ساخت قرار 
دارد. عملیات طراحی دو ایستگاه صنایع و دکتر حسابی نیز انجام و 
نقشه  ها آماده  شده و تصمیم  گیری طی روزه های آینده انجام خواهد 

شد.
وی خاطرنشان کرد: ایستگاه شهید بهشتی توسط شرکت شمس 
عمران در نزدیکی پل شهدای جهاد در حال عملیات اجرایی است و 
پیشرفت مناسبی دارد، ایستگاه آفرینش نیز توسط شرکت شمس 
عمران طبق زمان بندی در حال اجراست و همچنین ایستگاه گلستان 
این  در حال حاضر شفت ورودی تی بی ام است که وظیفه دارد 
دستگاه  ۹ متری را که مستقر شده و ۱۰۰ متر در خاک حفاری 

داشته، پشتیبانی کند.

تحولی بزرگ در حوزه حمل ونقل با اجرای خطوط ریلی در چهار محور شیراز

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان خبر داد
جا به جایی سالانه ۲۴ میلیون تن بار در آذربایجان شرقی 

ابتکار - ماهان فلاح: مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: ناوگان حمل و نقل بار استان سالانه ۲۴ میلیون 
تن بار را به نقاط مختلف کشور حمل می کند.

اورجعلی علیزاده در نشست تخصصی منطقه ای معاونان حمل  و نقل ۱۱ استان کشور در تبریز گفت: آذربایجان شرقی با 
داشتن ۷۰۰ معدن فعال و یک هزار و ۸۰۰ واحد صنعتی استانی بارخیز بوده و این امر مسئولیت حوزه حمل و نقل بار را دو 

چندان می کند.
وی همچنین با اشاره به اینکه ۴۰ سد بزرگ و کوچک در سطح آذربایجان شرقی وجود دارد، تصریح کرد: استان ما جزو استان 

های کشاورزی بوده و ۳۰۰ شرکت فعال ما سالانه ۲۴ میلیون تن انواع بار را حمل می کند.
علیزاده با بیان اینکه دو پایانه مرزی مهم نوردوز و جلفا ارتباط کشورمان را با کشورهای ارمنستان و جمهوری آذربایجان برقرار 

می کند، گفت: سالانه ۱.۵ میلیون دلار صادرات غیر نفتی از این دو پایانه مرزی انجام می شود.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه در حوزه نوسازی ناوگان باری، در قالب مصوبه هیئت دولت، 

پارسال ۲۵۰۰ کامیون زیر پنج سال از طریق شرکت ها و رانندگان وارد کردیم، یادآور شد: ناوگان حمل بار استان نیازمند نوسازی و جوان سازی است.
مدیرکل دفتر حمل و نقل کالای سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور گفت: با صادرکنندگان و استفاده کنندگان از بارنامه های صوری به شدت 

برخورد خواهد شد.
مهرداد حمداللهی در نشست تخصصی منطقه ای معاونان حمل  و نقل ۱۱ استان کشور در تبریز گفت: برخورد جدی با کسانی که با اسناد صوری در صدد 

تخلف از قوانین هستند در دستور کار جدی سازمان بوده و از ادارات کل استانها مطالبه داریم که پرونده ها را حتما به کمیسیون ها بفرستند.
وی با بیان اینکه صدور بارنامه در برخی استان ها کاهشی بوده است، تصریح کرد: به رغم اینکه تولید محصولات کشاورزی امسال بیش از سال های قبل بوده، 

کاهش صدور بارنامه در برخی استان ها نیازمند واکاوی است.
حمداللهی، بارنامه، تناژ حمل و کنترل نرخ حمل را مهمترین مبحث حمل  و نقل کالا دانست و افزود: سرعت رسیدگی به تخلف و سرعت اجرای آرا مورد تاکید 

است تا اثربخشی قابل توجهی در جامعه هدف داشته باشد.
مدیرکل دفتر حمل و نقل کالای سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور همچنین گفت: سامانه های کاربردی در حال توسعه یافتن هستند تا مشکلات 

موجود در سر راه حمل و نقل بار کاهش یافته و حمل و نقل رونق بگیرد. 

برای ارتقاء سطح آموزش های مهارتی شاغلین انجام می شود
ایجاد مرکز TMC در تبریز

ابتکار - ماهان فلاح: یازدهمین جلسه کمیسیون صنایع، انرژی و صنعت احداث اتاق بازرگانی تبریز با حضور علی مشایخی، مدیرکل 
آموزش فنی و حرفه ای استان، یونس اکبرپور پایدار، رئیس کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق تبریز و جمعی از رؤسای مراکز 
و مسئولین آموزش فنی و حرفه ای و همچنین با حضور جمعی ازصاحبان صنایع استان در محل اتاق بازرگانی تبریز تشکیل شد.
علی مشایخی، مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان در این جلسه با اشاره به اهمیت آموزش های فنی و حرفه ای گفت: 
هدایت آموزش های مهارتی در اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان به سمت تقاضا محوری است و آموزش های ارائه شده 
در راستای رفع نیاز صنایع استان انجام و برنامه ریزی می شود.  وی هدف از تاسیس مراکز TMC و جوار کارگاهی در داخل 
صنایع و واحدهای تولیدی را همسان سازی و انطباق آموزش های فنی و حرفه ای در جهت رفع نیاز صنایع و پرورش نیروی کار 
ماهر و کاربلد و ارتقاء سطح توانمندی مهارتی شاغلین در این بنگاه ها عنوان کرد. علی مشایخی با اشاره به بحث مشاغل آینده 
و آینده مشاغل، الگوهای موفق مراکز آموزشی TMC و جوار کارگاهی را یکی از بهترین نمونه ها در امر ارائه آموزش های مهارتی 
در حوزه صنعت و با توجه به نیاز بازار کار دانست. مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان از افزایش و رشد ۹۷ درصدی سهم آموزشی 
مراکز جوار کارگاهی در بین کارگاه های استان خبر داد و افزود: سهم ارائه آموزش های مهارتی این مراکز در صنایع در ابتدای دولت ۴۵ هزار و ۱۵۶ نفر ساعت 
بود که این آمار در وضعیت کنونی به ۸۸ هزار و ۸۱۶ نفر ساعت رسیده است و این در حالی است که در حال حاضر در سطح استان آذربایجان شرقی ۵۵ مرکز 
فعال جوار کارگاهی و بین کارگاهی فعالیت دارند. یونس اکبرپور پایدار، رئیس کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق تبریز نیز در این جلسه ضمن قدردانی از 
 TMC تلاشهای صورت گرفته از سوی اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان در امر ارائه آموزش های مهارتی در حوزه صنعت گفت: هدف از ایجاد مرکز آموزش
ارائه آموزش های کاربردی و تخصصی به صنایع استان است. به گفته وی، این آموزش ها با هماهنگی مرکز آموزش فنی و حرفه ای استان و اعطای مدرک معتبر 
TMC برگزار می شوند. پایدار افزود: با هماهنگی های صورت گرفته، آموزش های ارائه شده به درخواست صنایع استان، توسط اتاق بازرگانی تبریز با همکاری 
مرکز آموزش فنی و حرفه ای استان انجام می شود و شرکت کنندگان موفق به دریافت مدرک معتبر TMC خواهند شد. عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی 
تبریز خاطرنشان کرد: با توجه به نیاز صنایع به نیروی کار ماهر و تخصصی، برنامه ریزی شده است که دوره های آموزشی متناسب با درخواست صنایع استان 
برگزار شود و اتاق بازرگانی تبریز در حد توان، تسهیلات لازم برای برگزاری این دوره ها را فراهم کند. وی با اشاره به تلاش جهت برگزاری دوره های آموزشی جوار 
کارگاهی برای کارکنان واحدهای صنعتی درون مجموعه ها گفت: با توجه به کمبود نیروی کار در بخش صنعت و محدودیت در خروج کارکنان از کارگاه ها، اداره 
کل فنی و حرفه ای استان آذربایجان شرقی با همکاری اتاق بازرگانی تبریز، این دوره های آموزشی را با رعایت ضوابط لازم در خودِ واحدهای صنعتی برگزار می کند.


